
 
Beste mensen, 
 
Van harte welkom op de Nieuwjaarsreceptie van Plaatselijk Belang Voorthuizen. Welkom in het 
mooiste dorp van Barneveld!  
 
Laat ik beginnen met u allen het allerbeste voor 2024 toe te wensen. Wat dat is zal voor iedereen 
verschillen maar de gemene deler is de gezondheid. Op dat punt zal niemand met elkaar 
verschillen.  
 
Verschillen van elkaar doen we gelukkig wel: niemand is hetzelfde en in ons land kunnen we ook in 
vrijheid die verschillen aan elkaar duidelijk maken. Dat doen we bij de verkiezingen maar ook in 
onze keuzes bij wie we ons het meeste thuis voelen. Dat kan een kerkgenootschap zijn, een 
sportvereniging, of wat dan ook, we vinden allemaal wel een plek waar we ons “thuis” voelen. Ik 
hoop dat iedere Voorthuizenaar zich in ons dorp thuis voelt en zal blijven voelen.   
 
Dat laatste staat wel eens onder druk. Ons dorp staat aan de vooravond van verdere groei en dat 
betekent een grotere diversiteit. Wij als Voorthuizenaren hebben een steeds diversere 
achtergrond. We zijn hier geboren en getogen, inmiddels een minderheid, we komen uit de naaste 
omgeving of, en in steeds grotere mate bieden we een thuis aan mensen uit het westen en van 
verder weg. Dat zal alleen maar toenemen en de saamhorigheid onder druk kunnen gaan zetten. 
 
Plaatselijk belang Voorthuizen hoopt in de komende jaren vooral een bindende factor te zijn. We 
willen graag met onze leden invulling geven aan de totstandkoming van een mooi en levendig 
centrum waarin zoals als steeds, van alles te beleven is en waarin we elkaar ontmoeten en 
spreken.  
 
In dat kader zullen we onze leden, meer dan in het verleden gebeurde, opzoeken en, in lijn met de 
gemeentelijke aanpak, participatie gaan stimuleren en enthousiasmeren. Ik hoop dat we dan 
daarmee concrete stappen gaan zetten in de realisatie van een mooi centrum die op een breed 
draagvlak kunnen rekenen.  
 
Wel daarbij een opmerking: participeren houdt niet in dat je je zin krijgt: je wordt gehoord en 
daardoor wordt je mening of idee meegewogen in het besluitvormingsproces. Meedoen en in 
gesprek blijven! In dat kader had onze burgemeester vorige week een mooi citaat: “Wat is een 
overtuiging? Dat is een denken dat tot stilstand is gekomen.”  
 
Afgelopen jaar is er op het oog weinig gebeurd in het dorp. Concreet waren eigenlijk alleen de 
weg-opbrekingen overal in het dorp waar aan de leidingen werd gewerkt. Het fietspad van de 
Baron van Nagellstraat werd vernieuwd, schijnbaar lagen er boomwortels die voor vertraging 
zorgde.  
 
 
 



 
 
Toch is er veel gebeurd, maar uit het zicht en vooral op het gemeentehuis. Recent werden de 
eerste vergaderingen gehouden waarin de resultaten werden gepresenteerd van het 
parkeeronderzoek en het onderzoek naar het zware verkeer. De blauwe zone op het Smidsplein 
blijft en gelukkig gaat het overgrote deel van zware verkeer niet meer door het centrum. 
 
In 2024 moeten we meer kunnen doen dan plannen maken en moeten we de eerste concrete 
stappen gaan zetten. Laten we maar beginnen bij het Molenveen, onderdeel van de Groene 
Slinger en conform toezeggingen van de wethouder is dat niet meer dan logisch.  
 
Verder moet de gemeente in staat  zijn om resultaat te boeken bij de besprekingen over de locatie 
van de oude Albert Heijn. Wat was dat was en nu aan de slag. Het is stuitend dat we straks het 
tweede lustrum van de leegstand zullen gaan beleven. Over de schaduwen van betrokkenen en 
het verleden heen springen en aan het werk! Niet “Wat kan er niet” maar ”Wat kan er wel”, zou 
leidend moeten zijn. De verpaupering, vooral aan de achterkant is ten hemel schreiend en 
onacceptabel!  
 
Hetzelfde dreigt bij het oude Trefpunt te gaan gebeuren.  
Gelukkig hoor ik positieve signalen over de eventuele verhuizing van de Oranjevereniging. Als dat 
concreet wordt kan het hele gebied op de schop. 
 
Wat gaan we nog meer doen in 2024? 
In het afgelopen jaar heeft de gemeente gewerkt aan een nieuwe cultuurvisie. In maart komt die 
in de Raad en die visie zou ertoe moeten leiden dat er een breed programma tot stand komt 
waarvan heel Barneveld, dus ook Voorthuizen, profiteert.  
In dat kader zal Monique Klatt vanuit PB het initiatief nemen om de Voorthuizense kunstenaars in 
een Voorthuizens Kunstcollectief samen te brengen. 
 
We werken aan een nieuwe website die actueler zal zijn en in het kader van het eerder 
omschreven participatieproces een rol zal spelen.  
 
Als PB werken we als vanouds mee aan Visit Voorthuizen en in dat verband zijn we betrokken bij 
het maken van plannen om mee te profiteren van de komende musical 40-45. Dat doen we, als 
steeds en met veel plezier in samenwerking met de OVV. 
 
Intern gaan we verder met stroomlijnen van onze ledenadministratie en financiën. We gaan wat 
software aanschaffen om ons ledenbestand van ruim 1.300 leden wat professioneler te kunnen 
beheren. Dat doen we nu nog op een excelletje... niet meer van deze tijd! In het verleden werd de 
contributie opgehaald door langs de deuren te gaan. Met Corona kwam daar een eind aan en de 
ophalers worden ouder.... dat betekent dat we dat niet meer standaard doen maar via incasso en 
facturen de contributie innen. Kortom, ook wij moderniseren. 
 
 Laten we met elkaar er een mooi jaar van maken! 


